
Referat styremøte i Grendalaget 14. Aug 2014 

 
Tilstades 

Kristoffer Østhus (leiar) 

Bjarne Bøe, Arnstein Bøe. Katrine Flesjå, Janne Bø, Johannes Hovda, Merete Kindingstad, Mari-

Anne Runestad 

 

Forfall 

Joar Sandanger 

 

Saker 
 

Kommuneplan 

Brev til kommunen vart ferdigstil. Mari-Anne Mailer det til Kristoffer som ser igjennom, signerer 

og leverer det på kommunehuset fredag 15. Aug. Kristoffer syter for at brevet vert lagt ut på 

Fogn.org 

 

Skinnvika 

Silke er framleis på ferie. Kristoffer ordnar med ferdigstilling av turstien når ho kjem att 

 

Ferge og hurtigbåtruter 

Me gjekk gjennom brevet Arnstein har lage. Arnstein sender brevet til kommunen og Kolumbus. 

Kristoffer eller Arnstein syter for at brevet blir lagt ut på Fogn.org 

 

FFG 

Janne orienterte om ffg møte 16. September på garasjen til K+K.. Janne og Katrine har kontakt med 

Skifjell m.h.t organisering. Ruteopplysningar og mat er innhenta priser på. 

Styret er positive til å ha samtaler med dei andre grendalaga for å diskutere eit eventuelt felles 

forum for grendalaga. Det er viktig å få ein avklaring på form og innhald 

 

Transportplan for Ryfylket 
Utsatt til neste gang. Hugs å lese gjennom planen 

 

Minner om kulturbasaren på Ærås lørdag 30 Aug kl. 12.00-15.00 

 

Det vart ikkje avtala tid for nytt styremøte 

 

Reff Mari-Anne Runestad   

fogn 15.08.2014 


